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Uprzejmie proszq o ujqcie w bud2ecie miasta 2017r. ni2ej

wymienionych zada ri:

l.Budowa chodnika wzdiu2 ulicy Dojazdowej do skrzy2owania z ulicq Kaliskg -
problem braku chodnika mieszkaricy sygna lizowa li-zgtasza li podczas spotkania z

Panem Prezvdentem .

2.Za insta lowa nie prog6w spowolniajqcych ogra niczenie prqd ko6ci na ulicy
Dojazdowej na odcinku drogi od skrzy2owania z ul. Kujawskq do skrzy2owania z

ul. Zeromskiego - problem ten zglaszany zostal panu prezydentowi pismem -

interpelacjq w dniu 28.04.2016r.

3.Ulozenie masy bitumicznej na skrzy2owaniu ul. Zeromskiego - Dojazdowa,,

kt6re to obecnie jest o nawierzchni szutrowej

W 2016 r. zadania byly zgiaszane przez mieszkafrc6w lecz z uwagi na brak
Srodk6w finansowych nie zostaly zrealizowane. proszq o uwzglqdnienie w
przyszlorocznym bud2ecie miasta wy2ej wymienionych zada6 za co z gory w
imieniu mieszkaric6w dzigkujq.
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